
 

Dagsorden til Skolebestyrelsesmøde, Skolen i Sydhavnen 

 
Tid og sted Deltagere Afbud Mødeleder Referent 

Mandag den 6. Maj 17-
19.30 

Deltagere:  
Forældre 
Andrea Karner  
Regina Elisabeth Birkemosegård 
Signe Kragelund Schmidt  
Tania Hav Kidmose 
Medarbejdere 
Jannie Brix-Vallentin (Lærer) 
Nicolai Tilgaard Pelzer (Pædagog) 
Ledelse 
Line Rask  
Lotte Schultz  
Morten Biering  
Tim Lindebæk Djursing 
Michael Raagefelt Langkilde 

 
Rasmus Ørnemose Peetz (Elevråd 
kontaktlære) 
Friederike Juliane Benecke 

Tania Hav Kidmose Line Rask  

 

Punkt Mål* Tid Ejer Emne Hvad skal vi udrette? 
Referat 

Hvem gør hvad? Hvornår? 

1 

B 5 min 
(17.00-
17.05) 

Tania Velkommen og 
Godkendelse af referat fra 
sidste møde 
 

Dette sker så vidt muligt skriftligt 
efter sidste møde 

Referatet fra sidste møde er godkendt 

2 

D 5 min 
(17.05-
17.10) 

Tania Opfølgning på aftaler fra 
sidste møde 
 

Sikre at de aftaler, der er indgået, 
er løst. 
Eventuelt bede om hjælp til 
løsning af aftaler. 
 

- Morten informerer 
personalet og indkalder til 
suppleringsvalg 

Morten har informeret personalet og der 
er kommet henvendelser fra nogle der 
ønsker at stille op til suppleringsvalg. 



 

3 

O 25 min 
(17.10-
17.35) 

Alle Orientering fra.. a. Ledelse 15 min  
- Lotte, Tim, Line 

b. Personale 5 min  
- Jannie, Nicolai 

c. Elevrådet 5 min  
- Elever/Rasmus 

Der er ikke rigtig noget nyt fra 
indskolingen: 
Men hele skolen er i gang med næste 
skoleårs planlægning og fagfordeling og 
opgavefordeling. Teamene starter med 
at udarbejde en teamkontrakt. 
 
Der var en god Verdensfestival, hvor der 
blev arbejdet med mange forskellige ting 
og der havde været en god energi. 
 
Der er gået i gang med at planlægge 
skolestartere 1. juni og pædagogerne i 3. 
klasse kommer til at gå fra og tage imod 
de nye børn. 
 
31. maj er der ”store flyttedag” hvor hele 
huset rokerer lokaler. 
 
Mellemtrinnet: Der er gang i 
planlægningen af skoleåret næste år. 
Mellemtrinnet har lagt sig fast på at de 
gerne vil have nogle faste 
mellemtrinstraditioner: Naturfagsuge, 
OL-dage og Fællesskabsdage. 
 
Indsatsen omkring trivsel og fællesskab 
på 4. årgang er der fortsat fokus på. 
 
Der kommer på 4. og 5. klasser et forløb 
der hedder ”grøn i trafikken”  
 
Udskolingen: 
Næste skoleårs planlægning er i gang og 
vi tager hul på arbejdet med 



teamkontrakten og hvordan der 
samarbejdes i teamene. 
 
Lige nu er der skriftlige eksamener for 9. 
klasserne og her 17. maj har vi 
karameldag.  
 
Udskolingens lærere er optagede af, 
hvordan vi kan tage godt imod 6. 
klasserne samtidig med vi også får givet 
9. årgang en god oplevelse med afvikling 
af eksamener. 
 
Udskolingen har derfor aftalt, at vi 
kommer til frem over at der vil være 
skiftende Ude-uger for 6., 7. og 8. årgang, 
hvor de i tre uger i juni har undervisning 
andre steder end i udskolingsbygningen. 
 
Fra Personalet: 
Verdensfestivallen har været en god 
oplevelse for både eleverne og lærerne.  
 
Den nedlagte Store Bededag var der 
personaledag for hele personalet. 
Lærerne havde dagen fra morgen til kl. 
16, hvor Rasmus Alenkær holdt oplæg 
om pædagogisk værtsskab og der var 
værksteder og workshops efterfølgende 
om temaet. Pædagogerne stødte til da 
vores nye båd som Man Energy Solution 
skulle navngives ”SISmofytten”. 
 
KKFO’en har afholdt CL og der har været 
præmieoverraskelse. Vandet begynder at 
blive varmt nok, så KKFO glæder sig til at 



kunne bruge vandet meget mere til 
spændende aktiviteter. 
 
Der har været lidt uro i 
personalegruppen, da der grundet lavere 
børnetal er nødt til at spare og der skal 
laves forflyttelser, så det har skabt noget 
uro, men processen er landet okay. 
 
KKFOen er begyndt at have lukketid kl. 
16 om fredagen. 

4 

O 5 min 
(17.35-
17.40) 
 

Andrea Trafiksituationen Status Bestyrelsen har kontaktet teknik- og 
miljøforvaltningen om trafikforholdene 
ved skolen. 
Der var tre der dukkede op og de så på 
hvordan lysreguleringen fungerede og 
spillede sammen, for om det kan give 
en fordel for cyklisterne og 
fodgængerne.  
Der kommer nogle lystavler, der viser at 
det er en skole der ligger her. 
Og de spurgte ind til, hvordan skolen 
arbejder med trafikken hos eleverne. 
Der skal være noget færdselslære på 
skolen. 
 
Trafik skal op på næste møde. 

5 

D/B 10 min 
(17.40-
17.50) 

Lotte og 
Michael 

Princip for sen 
klassedannelse 

Skal vi ændre i princippet, se 
udsendte bilag. 

Der er en overvejelse over om der i 
børnehaveklassen kan laves en sene 
klassedannelse. 
Lige nu hedder det i princippet, at det skal 
ske inden efterårsferien. Der er et ønske 
om, at det kunne hedde, at der senest i 
maj måned i børnehaveklassen er lavet 
den endelige klassedannelse. 
 
Ændringen af princippet godkendes. 



6 

D/B 10 min 
(17.50-
18.00) 

 

Morten Sammenlægning af klasser  Beslutning om sammenlægninger af 
klasserne på nuværende 1. årgang 
og nuværende 6. årgang. Der er pt 
fire klasser på de to nævnte 
årgange som ønskes sammenlagt til 
tre klasser.  

Sammenlægningen tager udgangspunkt i 
den udmeldte økonomi, da den bliver 
lavet på baggrund af elevantal der 
fordeles ud på en klassekvotient. 
 
Når der laves sammenlægninger, så har 
skolen nogle principper for processen som 
også følges. 
 
Bestyrelsen godkender 
sammenlægningerne. 
 
Desuden bliver sammenlægningen på 8. 
årgang formaliseret til at være fire klasser 
i kommende 9. klasse 

7 

O 20 min 
(18.00-
18.20) 

Morten Budget Morten gennemgår budgettet, bilag 
vedlagt 

Bilaget lægges ved referatet på 
hjemmesiden 
 
Skolen har fået besked på at holde den 
gæld der var sidste år fast, så den ikke 
stiger. 

8 

D 15 min 
(18.20-
18.35) 

Alle  Spørgsmål til budget Mulighed for at stille uddybende 
spørgsmål 

Der bliver spurgt ind til disponeringer. 
 
Morten redegør for, hvad der er er bag 
budgettallene og hvordan der disponeres. 
Der er ganske få steder hvor der kan 
justeres. 

9 

O 15 min 
(18.35-
18.50) 

Morten og 
Lotte 

Timefordelingsplanen 24/25 Ledelsen gennemgår 
timefordelingsplanen, bilag vedlagt 

Timefordelingsplanen gennemgås.  
Skolen følger de timetal som ministeriet 
vejleder til.  
 
Svømning prioriteres fortsat på 
børnehaveklasse, 2. og 4. klasse og det 
prioriteres at årgangene samtidig også har 
idræt. Derfor er det timer fra den 



understøttende undervisning, der dækker 
svømmeundervisningen. 

10 

D/B 15 min 
(18.50-
19.05) 

Alle Spørgsmål om og drøftelse af 

timefordelingsplanen 24/25 

Beslutning af hvordan 
timefordelingsplanen skal se ud i 
skoleåret 24/25 

Timefordelingsplanen vedtages 

11 

O 5 min 
(19.05-
19.10) 

Alle Eventuelt 

- Punktet er et 

orienteringspunkt, 

hvis noget af det der 

bringes op skal 

drøftes skal det på 

dagsordenen til 

næste møde. 

 Den skoleudviklingssamtale der var 
planlagt 22. april er blevet udskudt og 
bliver i stedet afviklet i august. 
 
Spørgsmål til suppleringsvalg. Hvordan er 
processen? Der kommer et par 
medlemmer fra bestyrelsen til 
opstillingsmødet. Det er i tidsrummet fra 
kl. 18.55 der er suppleringsvalget 23. maj 

12 

D 5 min 
(19.10-
19.15) 

Alle Opsamling. Opsummere aftaler. 
Har alle forstået, hvilket opgaver de 
går fra mødet med? 
 

Det skal aftales hvem fra bestyrelsen der 
kommer den 23. maj. 

13 

D/B 15 min 
(19.15-
19.30) 

Alle Punkter til næste møde  Skoleudviklingssamtale 
Trafik 
KKFOens tilsyn 
Princip for inklusion 
Årshjul 

 
      

 
* O: orientering    D: drøftelse    B: beslutning  


